
Rada Miasta Żagań 
Radni - Sesja 

z LXVI Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 28 czerwca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:05 tego samego 
dnia. 

I.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów otworzył LXVI sesję Rady Miasta Żagań. 
Przywitał wszystkie osoby uczestniczące w LXVI sesji Rady Miasta, w tym Dyrektor 
Żagańskiego Pałacu Kultury Annę Mrowińską, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 
Magdalenę Śliwak, Dyrektora Muzeum Obozów Jenieckich Marka Łazarza, Prezesa spółki 
Arena Żagań Łukasza Kudłę, Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Joannę 
Kaczmarską, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania i Robót Drogowych Barbarę 
Baranowską oraz Prezesa Żagańskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Jana 
Węgrzyna, Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Bogdana Fryze oraz 
Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Kacpra Dziurawca. 
Przewodniczący Rady poinformował o nagrywaniu sesji, oznajmił, że udział w sesji jest 
jednocześnie akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniał o przestrzeganiu 
rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Wiesław Bochenek 
2. Andrzej Chodań 
3. Kinga Drewicz 
4. Dariusz Jadach 
5. Małgorzata Klorek 
6. Danuta Kozłowska 
7. Stanisław Kucab 
8. Grzegorz Kuźniar 
9. Tomasz Kwarciński 
10. Piotr Łoś 
11. Tomasz Maciejak 
12. Daniel Marchewka 
13. Adam Matwijów 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Henryk Sienkiewicz 
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1 7. Krzysztof Sieńko 
18. Ireneusz Szaniawski 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Kworum zostało osiągnięte. 

Po osiągnięciu kworum, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził prawomocność obrad oraz 
poinformował, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Burmistrz Miasta na podstawie § 18 ust. I i §46 ust. 2 Uchwały nr L VIll/80/2018 Rady Miasta 
Żagań z dnia 19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie 
miejskim, przedłożył wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej Sesji, poprzez 
wprowadzenie dwóch projektów uchwał oraz autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2023 - 2036. 
Burmistrz Miasta złożył także wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały 
w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Żagań o statusie miejskim. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku o wycofanie 
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Glosowano wniosek w sprawie: 
Wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Wniosek został przyjęty, projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Żagań o statusie miejskim został wycofany 
z porządku obrad. 
Porządek obrad w tym punkcie został zmieniony. 
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Pierwszy wprowadzony projekt uchwały dotyczył projektu nr 2 uchwały zmieniającej 
uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim został omówiony i głosowany pkt. 
15 ppkt "k". 

Propozycja została przyjęta. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy 

Żagań o statusie miejskim. 

Glosowano wniosek w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad w tym zakresie został zmieniony. 

Drugi wprowadzony projekt dotyczył projektu uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie: 
wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy ul. 
Starowiejskiej w Żaganiu. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie: 
wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy ul. 
Starowiejskiej w Żaganiu został omówiony i głosowany pkt. 15 ppkt "L". 

Propozycja została przyjęta. 

Następnie przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie: wskazania wstępnego miejsca lokalizacji 
nowych przystanków komunikacyjnych przy ul. Starowiejskiej w Żaganiu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: wskazania 
wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy ul. Starowiejskiej 
w Żaganiu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Wniosek został przyjęty. 

W przypadku autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 
Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2023 - 2036, Przewodniczący Rady 
zaproponował, aby została omówiona głosowana w pkt. 15 ppkt."b". 

Propozycja została przyjęta. 
Porządek obrad w tym zakresie został zmieniony. 
Porządek obrad został zmieniony i przyięty. 

3. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miasta Żagań z dnia 25.05.2023 r. 

Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 4. 

5. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Burmistrz Miasta Andrzej Katarzyniec odniósł się do informacji poruszanej na Komisji 
Gospodarki Miejskiej z Komisja Budżetu i Finansów na temat działalności spółki Arena 
Żagań, zwłaszcza temat zakupionych basenów w 2019 roku, co się z nimi stało. W celu 
wyjaśnienia poprosił prezesa spółki Arena Żagań o zabranie głosu, gdyż sprawa basenów 
została przekazana spółce. Prezes Areny poinformował, ze zostały one wynajęte gminie Iłowa 
z zapewnieniem kompleksowej obsługi tych basenów. Radny Tomasz Kwarciński zapytał za 
jaką kwotę zostały wydzierżawione. Prezes Areny poinformował, aby w kwestii zwrócić się 
do partnera z którym spółka podpisała umowę, czy li Biblioteki Kultury w Iłowej. Z powodu 
braku konkretnej odpowiedzi, rady Dariusz Jadach zapytał, czy w umowie znajduje się zapis 
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o ochronie prawa handlowego. Z kolei radny Grzegorz Kuźniar powiedział, że był to temat 
poruszany na Komisji Gospodarki Miejskiej, więc prosi o udostępnienie tej informacji, gdyż 
spółka Arena Żagań jest spółką komunalną. Radny Daniel Marchewka zasugerował, że 
mieszkańcy mają prawo wiedzieć za jaką kwotę zostały wynajęte baseny, gdyż Arena Żagań 
jest zaliczana do mienia komunalnego. W odpowiedzi prezes Arena Żaga6 powiedział, że 
kwota wynajmu w całości pokrywa zakup basenów. 
Informacja została przyjęta. 

6. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów, poprosił o odczytanie protokołów z posiedzeń 
Komisji Stałych. 
Protokół z Komisji Oświaty i Kultury odczytał Przewodniczący Komisji Krzysztof Sieńko. 
Brak uwag. 
Protokół z Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego odczytał Przewodniczący Komisji 
Stanisław Kucab. Brak uwag. 
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej z Komisją Budżetu i 
Finansów odczytał Przewodniczący Komisji Henryk Sienkiewicz. Brak uwag. 

7. Rozpatrzenie i debata nad Raportem o stanie Gminy Żagań o statusie miejskim za 
2022r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały Raport 
o stanie Gminy Żagań .o statusie miejskim. 
Stosownie do § 23 Statutu Miasta Żagań w związku z art. 18 ust.2 pkt.4a oraz art. 28aa 
ustawy o Samorządzie gminnym Przewodniczący otworzył debatę nad Raportem o stanie 
Gminy Żagań o statusie miejskim za 2022 r. Zgodnie§ 23 Statutu Gminy Żagań w pierwszej 
kolejności prawo zabierania głosu mieli mieszkańcy miasta, którzy zgodnie z art.28aa pkt. 7 
ppk.2 i ppk. 8 ustawy o samorządzie gminnym zgłosili pisemne zainteresowanie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców w 
powyższej sprawie, po czym poprosił radnych o zabieranie głosu w sprawie raportu o stanie 
Gminy Żaga6, który został zaprezentowany podczas komisji stałych. 

Raport o stanie Gminy za 2022 rok został przyjęty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Żagań wotum zaufania. 

Radny Daniel Marchewka odnosząc się do Raportu o stanie Gminy Żagań o statusie miejskim, 
zwrócił uwagę na spadającą liczbę mieszkańców Żagania. Radny uważa, że Żagań wygląda źle 
i jest to ostatni dzwonek, aby coś działać. Jednocześnie radny Daniel Marchewka podziękował 
Burmistrzowi za to co zrobił przez ostatni rok, radnym za dialog, a Przewodniczącemu Rady 
za scalenie rady i dbanie o wszystkich, życzyąc sukcesów. Na koniec wystąpienia wręczył 
książkę Przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Miasta. Przewodniczący Rady podziękował 
za ciepłe słowa skierowane w jego kierunku. 

5 



Radny Tomasz Kwarciński w imieniu Klubu „Ruch Mieszkańców-Nasze Miasto-Nasz Powiat" 
odczytał stanowisko klubu w odniesieniu do wotum zaufania dla Burmistrza. Radny 
poinformował o głosowaniu przeciw udzieleniu wotum zaufania. 
Radny Dariusz Jadach odniósł się do słów radnych, z którymi się nie zgadza, następnie 
podziękował Burmistrzowi i wszystkim pracownikom za pracę. 
Przewodniczący Rady Adam Matwijów odnośnie zmniejszającej się liczby mieszkańców 
Żagania poinformował, że jest to problem na skalę krajową, gdyż jest więcej zgonów niż 
urodzeń. 
Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Żagań wotum zaufania. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (3) 
Andrzej Chodań, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Łoś, Daniel Marchewka, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 
Przewodniczący Rady Adam Matwijów złożył gratulacje Panu Burmistrzowi. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Żagań o statusie miejskim za 2022 rok. 

Sprawozdania uzyskały pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Brak uwag. 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
Załącznik do protokołu nr 9. 

10. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Informacja uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
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Załącznik do protokołu nr 1 O. 

11. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej oraz opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym wniosku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Jadach przedstawił uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żagań 
o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań z tytułu wykonania budżetu Gminy za 
2022 rok. 
Wniosek otrzymał pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej oraz Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 

Opinia została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 11. 

12. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2022 rok. 

Skarbnik Miasta Żagań Teresa Łapczyńska przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie 
miejskim za 2022 rok. 

Opinia została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 12. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Adam 
Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, 
Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Chodań, Daniel Marchewka, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Miasta Żagań za 2022 rok. 

Glosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żaga11 za 2022 rok. 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Ornieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Kuźniar 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Chodań, Tomasz Kwarciński, Daniel Marchewka, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący Rady w imieniu całej rady złożył Burmistrzowi Miasta oraz Skarbnik Miasta 
gratulacje za absolutorium, za wszelkie działania na rzecz miasta, po czym ogłosił 15 
minutową przerwę. 

15. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwalę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, 

Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek 
Muszy11.ska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 
Nieobecni (5) 
Andrzej Chodań, Małgorzata Klorek, Tomasz Kwarciński, Daniel Marchewka, Krzysztof 
Sieńko 

Uchwała została przyjęta. 

b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na 
lata 2023 - 2036. 

1) autopoprawka 
Skarbnik Miasta omówiła autopoprawkę. 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Autopoprawka została przyjęta. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2023 
- 2036 wraz z autopoprawką. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 

c) zmieniająca Uchwałę Nr LXIII/417/2023 Rady Miasta Żagań z dnia 31 marca 2023 r. 
w sprawie wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr LXIII/417/2023 Rady Miasta Żagań z dnia 31 marca 2023 r. w 
sprawie wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim .. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

d) w sprawie: wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
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Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

e) w sprawie: wyrażania zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu jego położenia w budynku wpisanym do rejestru zabytków. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie: wyrażania zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokalu mieszkalnego stanowiącegowłasność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu jego położenia w budynku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

f) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

g) w sprawie: powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Przewodniczący Rady przedstawił propozycję członków zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników. Zaproponowano radnych: Klorek Małgorzatę, Kozłowską Danutę, 
Kuźniara Grzegorza, Łosia Piotra, Marchewkę Daniela, Sieńko Krzysztofa oraz pracownika 
Urzędu Miasta Fidik Katarzynę. 

Glosowano w sprawie: 
powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, 
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Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk 
Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka 
Ziętek-Muszyńska 
BRAK GŁOSU (1) 
Grzegorz Kuźniar 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

i) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 
stanowiącymi własność Gminy Żagań o statusie miejskim został zdjęty z porządku obrad. 

j) zmieniająca uchwalę nr L/327/2022 Rady Miasta Żagań z dnia 30.09.2022r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Żagań. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę nr L/327/2022 Rady Miasta Żagań z dnia 30.09.2022r.w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Żagań. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

k) zmieniająca uchwalę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (2) 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Miejskiej z Komisją Budżetu i Finansów oraz został umieszczony na eSesji. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żaga{i o statusie miejskim. (2). 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Ornieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

I) w sprawie: wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych przy ul. Starowiejskiej w Żaganiu. 

Glosowano w sprawie: 
wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy ul. 
Starowiejskiej w Żaganiu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

14 



Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Małgorzata Klorek odnosząc się do słów radnego Tomasza 
K warcińskiego, który odczytał stanowisko Klubu w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza. 
Radna podziękowała Burmistrzowi Miasta i innym pracownikom za pracę na rzecz Żagania. 
Radny Tomasz Kwarciński odniósł się do słów Małgorzaty Klorek. Radna poprosiła, aby 
Burmistrz Miasta umieścił we wszystkich gazetach, stronach internetowych wszystkie zadania 
wykonane w 2022 r. oraz zadania, które są rozpoczęte. 
Radny Krzysztof Sieńko zgłosił wniosek o obcięcie, skrócenie żywopłotu przy ul. Piłsudzkiego. 
Ponownie radny Tomasz Kwarciński poruszył temat niewynajęcia sali w Żagańskim Pałacu 
Kultury na nagranie audycji, czy wiadomo coś w tym temacie. Radny zapytał także o prace 
przy budowie nowego przedszkola oraz co zostało ustalone na spotkaniu rady budowy. N a 
pierwsze zapytanie odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady informując, że wszystkie 
wpływające pisma do Biura Rady są na bieżąco są dekretowane i umieszczane na eSesji. 
Odnośnie rady budowy, odpowiedzi udzieliła Małgorzata Sadowska zastępca Naczelnika 
Wydziału Inwestycji i zagospodarowania przestrzennego informując, że wykonawca może 
realizować zadania z możliwością przyśpieszenia niektórych prac ze swojej strony. 
Radny Grzegorz Kuźniar zapytał dlaczego Jubileusz PSP nr 2 nie był nagłośniony, jak również 
poinformował o kontakcie z przedstawicielami związanymi z żagańskim żłobkiem, którzy 
prosili o dofinansowanie placówki, chociażby w zakupie radioodtwarzacza, rolet, zabawek. 
Burmistrz wypowiedział się w kwestii promocji jubileuszy, informując że dyrektorzy 
odpowiadają za promocję szkół. Jeśli chodzi o wsparcie dla żłobka, Naczelnik Wydziału 
Oświaty i Kultury poinformował, że każda jednostka posiada własny budżet w których są 
zabezpieczone środki na takie zakupy, w przypadku braku powinny takich środków jednostka 
powinna zgłosić to do Urzędu Miasta. 
Radny Ireneusz Szaniawski pogratulował tenisistom stołowym awansu do drugiej ligi, apelując 
o zwiększenie budżetu w 2024 roku na dyscypliny sportowe w mieście. Radny zgłosił problem 
przy ul. Nocznickiego, dokładnie podcięcia gałęzi dla bezpieczeństwa pieszych. 
Radny Wiesław Bochenek odniósł się do zapytania radnego Tomasza Kwarcińskiego na temat 
regionalisty, który nie mógł wynająć sali w pałacu. Radny poinformował, że osobiście spotkał 
się z regionalistą, chcąc pomóc udał się z nim do budynku Urzędu Miasta, wyjaśniając 

. . . rueporozurruerue. 
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Radny Piotr Łoś wraz z Przewodniczącym Rady zaproponował wsparcie przez Radnych 
wspólnego zakupu albumu Papuszy i przekazanie go Miejskiej Bibliotece Publicznej w Żaganiu 
jako inicjatywa radnych. 
Radny Tomasz Kwarciński zapytał czy dana zbiórka ma charakter koleżeński, 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie jest to zbiórka lecz wspólny zakup Radnych. 
Przewodniczący Rady poinformował o kolejnym zaplanowanym posiedzeniu w dniu 
25 sierpnia 2023 r. w Żagańskim Pałacu Kultury, w sali Kurlandzkiej, po czym życzył udanych 
wakacji. 

17. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Żagań zamknął LXVI sesję Rady Miasta Żaga11.. 

rata Dumin 
https://www.youtube.com/watch?v=BCpBEghwczA 
https://www.youtube.com/watch?v=05pZ2w5QY2I 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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